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Generalforsamling  
Nørre Houvig Grundejerforening 13. august 2022, afholdt i 
Gårdbutikken. 
 

 

Dagsorden: Referat:  
Til stede: 24 husejere, 
bestyrelsen (undtagen Bodil) 
og ordstyreren 

Referent: Lene Blixenkrone-Møller 

1. Valg af dirigent Flemming Ejlersen, Esebjergvej 67, blev valgt 
2. Formandens beretning om 
foreningens virke i det 
forløbne år. 

Tove Ledgaard aflagde beretning. Vedr. paragraf 3 
(manglende godkendelse af vore grunde jvf planloven) 
Alle husejere har modtaget brev og omfattende 
materiale fra kommunen, og sagen behandles af 
kommunen. Vi har ingen indflydelse på sagen eller 
sagens udfald. Vedr. klitrensningsdagen forløb den 
fint, med guidet tur i området og indsamling af 
affald. Vedr. vejene aftales vedligeholdelsen af 
vejene med Jens Ole Frik. Vedr. hjemmesiden 
arbejder Annette og Bodil fint sammen om 
hjemmesiden, og Bodil har jævnligt udsendt 
nyhedsbreve til alle. 
Rigmor berettede om samarbejdet med museet om 
bunkersture o.a. – også Louise Hyldal arrangerer 
bunkersture. Rigmor har aftalt et møde med Louise 
Hyldal i løbet af august. På mødet vil Louise Hyldal 
atter blive oplyst om, at hendes arrangerede ture 
ikke er tilladt, da hun ikke har grundejernes tilladelse 
til betalte ture.  
Lene orienterede om resultatet af 
spørgeskemaundersøgelsen vedr. tilfredshed med 
hjemmesiden. Der var indkommet ca. 15 svar – alle, 
der svarede, var fuldt ud tilfredse med hjemmesiden 
med links. 
Spm: fra Klægdalen 9 og fra Esebjergvej 69: Bliver 
kun de 600 huse berørt? Mere om paragraf 3 sagen?  
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Lars Kryger, der er journalist på Dagbladet, 
meddelte, at Dagbladet vil følge sagen og skrive 
løbende om den. 
Spm. Fra Krogen om skiltning: Der ønskedes større 
skilte og mere skiltning. Karen står for opsætning af 
skilte i området og vil se på behovet for flere skilte. 
Beretningen blev vedtaget. 

3. Forslag fra medlemmer Forslag fra Ivan Givskov om cykelstier. 
Forslagsstilleren var ikke tilstede. Tove svarede, at 
Jens Ole Frik vurderer vejene og for nylig er en ny 
type stabilgrus lagt i vejene, som skulle være bedre. 
Vi opfordredes til at holde øje med, om vejene var 
blevet bedre at køre på. Cykelsti fra Sidselbjerg til 
Vedersø er stadig et ønske for fremtiden. 
Forslag fra Birgitte Bille om mere info på 
hjemmesiden, en mere interaktiv hjemmeside og om 
info om klit og strand, bl.a. klitsyn. 
Leif Tarbensen: Jeg som klitfoged holder klitter og 
strand, bl.a. med gratis kvas. Der er klitsyn én gang 
om året og alle er velkomne til at overvære det. 
Leif Tarbensen: Der er behov for en cykelsti nordpå, 
men der er ingen penge til det iflg. Kommunen. 
Rigmor Kristensen om ønsket om en hjertestarter til 
opsætning ved gårdbutikken. Rigmor redegjorde for 
udgifterne hertil samt for behov for hjerteløbere 
etc. – der var tilslutning til forslaget og Rigmor vil 
arbejde videre med sagen. 

4. Fremlæggelse af 
foreningens regnskab til 
godkendelse 

Rigmor Kristensen omdelte regnskabet og der var lidt 
forskellige meninger om, hvor stor en beholdning, der 
skulle være til evt. fremtidige udgifter. Regnskabet 
blev godkendt. 

5. Fastsættelse af 
kontingent for det 
kommende regnskabsår. 

Kontingent blev foreslået uændret til 400,- kr. årligt. 
Dette blev godkendt. 

6. Valg af 5 
bestyrelsesmedlemmer.  

Bodil Melgaard og Lene Blixenkrone-Møller havde 
ønsket af udtræde af bestyrelsen. I stedet blev 
Anette Kirk Jepsen og Michael Fuglsang valgt ind. Der 
var ikke andre kandidater til de ledige 
bestyrelsesposter. Den kommende bestyrelse vil 
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således bestå af: 
Tove Ledgaard, Rigmor Kristensen, Karen Sundbøll, 
Anette Kirk Jepsen og Michael Fuglsang. Bestyrelsen 
vil konstituere sig ved et kommende møde. 

7. Valg af revisor Mogens Nielsen blev genvalgt. 
8. Eventuel Under dette punkt diskuteredes paragraf 3 igen. Lars 

Kryger fra Dagbladet opfordrede forsamlingen til at 
læse Dagbladet, der løbende følger sagen. Birgitte 
Bille opfordrede til, at bestyrelsen overvejer vort 
medlemskab af Sammenslutningen af 
Grundejerforeninger på Klitten igen.  
Esebjergvej 53 var kede af, at forbipasserende lagde 
affald i deres skraldespand i stedet for at tage 
affald, hundeposer etc. med sig. 

 Generalforsamlingen afsluttedes herefter. 
 


